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L
os especiales de Fiesta Mayor son siempre un regalo. Aunque signifiquen 
que las vacaciones han terminado y que hay que volver al trabajo cuando 
el verano aún se deja querer, este diario no cuesta nada trabajarlo, más 
bien el contrario. Por unos días, Sant Adrià vive en fiestas. Es la mejor 
manera de dejar atrás la depresión post-vacacional y la forma de afrontar 
el inicio de curso con una sonrisa en los labios. Sin embargo, este año, 
dos noticias nos han sumido en una tristeza que tardará mucho tiempo 
en pasar. Primero, los atentados del 17 de agosto que nos hicieron des-

pertar de un bonito sueño de seguridad y que nos demostraron que la maldad humana 
es infinita. La segunda, la muerte el pasado 3 de septiembre de Isabel Rojas, luchadora 
incansable a favor de la investigación de la ELA. Funcionaria del Ayuntamiento adrianense, 
impulsora del Archivo Municipal, Isabel Rojas trabajó de manera incansable a pesar de 
su enfermedad, para conseguir que no se demore más la investigación de una enferme-
dad tan devastadora. En la entrevista que le realizamos en 2013 como pregonera de la 
Fiesta Mayor nos repitió una y otra vez que ella tenía la suerte de conservar la voz, algo 
que la mayoría de enfermos de ELA pierde por la parálisis de las cuerdas vocales, y que 
tenía que utilizarla fuera como fuese para ayudar a los que no pueden comunicarse. Y lo 
hacía, no faltaba a un acto importante para su causa. Su muerte nos ha dejado un poco 
huérfanos, pero los que tuvimos la suerte de conocerla nos quedamos con su vitalidad 
y su aplomo, con sus ganas de luchar. Se te echará mucho de menos, Isabel.  
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Sant Adrià estuvo presente en la manifestación que recorrió Passeig de Gràcies, en 
Barcelona, para decir claramente no al terrorismo.
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Bona Festa Major 17!

www.clubbillarsantadria.com

«Tenim llicència per sommiar»
Ens reun im amb 

Pepe Aneas al despatx 
del Club Bàsquet Femení 
Sant Adrià, al Poliesportiu 
Ricart. El president porta 
19 anys al càrrec, però 
molts més a l’entitat. 
Parlem de la història de 
l’entitat, de com Eduardo 
Espelleta va crear escoles 
municipals esportives, i 
com el bàsquet va tenir un 
moment àlgid. Com que el 
bàsquet era el seu esport, 
i va veure que no hi havia 
cap club femení a la ciu-
tat, va crear el Sant Adrià 
104 el 1981 on jugaven 
moltes nenes d’escoles 
com l’Amor de Dios. 

Pocs anys després, 
les relacions entre am-
bues institucions es van 
refredar, i l’Amor de Dios 
va crear el seu propi club, 
l’ADEDI el 1988, on es-
tava el Pepe Aneas com 
a fundador i tècnic. El 
1993, l’Eduardo Espelle-
ta, que havia estat allun-
yat del món del bàsquet 
per problemes de salut, 
va tornar i va reestablir les 
relacions trencades. Els 
dos clubs es van fusionar 
i va néixer el Club Femení 
Sant Adrià. 

La filosofia del club, 
que els ha portat al més 
alt era “que els nostres 
equips competissin a alt 
nivell, i sabíem que per 
això la figura del director 
tècnic havia de tenir un 
perfil determinat”, co-

menta Aneas. Tot i aquest 
esperit competitiu, no van 
pensar mai que el primer 
equip del club podria arri-
bar a la màxima categoria 
del bàsquet femení a nivel 
estatal, la Liga Femenina 
1. “Per un club d’una ciu-
tat petita com la nostra 
arribar a competir amb 
equips que representen 
a capitals de província és 
molt gran. El que sí que es 
cert és que en el bàsquet 
femení si treballes bé de 
seguida tens resultats”.

Pe r  Pepe  Aneas 
aquest somni no és fruit 
només d’uns pocs anys, 
sinó de dècades de tre-
ball. “Al 2010 vam co-
mençar a recollir els fruits 
de la feina dels darrers 10 
anys. Ens vam erigir en 
referència per a jugadores 
i entrenadors, no només 
de Barcelona sinó de tot 
arreu, i això ha fet que 
jugadores de molt nivell 
volguessin jugar amb 
nosaltres”. 

El president del club 
lila comenta que tot i que 
l’equip sènior ja va jugar 
fases d’ascens del 2007 
al 2010, “tot i que te-
níem molt bon equip i bon 
pressupost, la diferència 
amb la resta d’equips era 
molt gran. Però el 2016, a 
Càceres, ja vaig veure que 
era una possibilitat real, i 
de fet ens vam quedar a 
les semifinals. Durant la 
temporada passada vaig 

veure l’equip molt més 
assentat, més madur, amb 
més recursos. Quan vam 
anar a Lleó ja vaig pensar 
que aquest any sí que es 
podia, però tot pot pas-
sar”. Al final ho van acon-
seguir, gràcies “a un treball 
molt curós durant tota la 
temporada i una exigència 
molt alta. Teníem molt clar 
des de la fundació que 
el més important són les 
dinàmiques col·lectives 
positives”. 

El Femení Sant Adrià 
era l’únic equip sense 
estrangeres, només amb 
una jugadora australiana. 
La resta, sis de la pedrera  
(la millor d’Espanya per 
segon anys consecutiu) i 
quatre de la província de 
Barcelona. Per la propera 
temporada, l’equip ha 

incorporat la jugadora gra-
nadina Belén Arrojo, i les 
estrangeres Miriam Couli-
baly, Bojana Kovacevic i 
Julia Reisingerova. “Ara 
mateix ens faltaria una 
base, que hauria de ser 
estrangera també, però no 
tenim pressupost. Per ara, 
veurem què passa”. 

La propera temporada 
estarà plena de reptes. 
El primer, aconseguir un 
pressupost que garanteixi 
l’estabilitat. I per això és 
necessària la implicació 
d’institucions públiques. 
“Som el tercer equip català 
de la categoria. La propera 
temporada representarem, 
per sort o per desgràcia, 
la província de Barcelona. 
Això, per nosaltres, és una 
anomalia. Barcelona és la 
província que més juga-

dores de nivell produeix 
a tot l’estat”. El problema 
és que hi ha molts esports 
i moltes entitats a recolzar 
per part de les administra-
cions. “La presència de 
Sant Adrià a la màxima 
categoria del bàsquet fe-
mení és responsabilitat de 
tots, de l’esport català i 
de totes les institucions”. 
Per Aneas no és demanar 
res fora de l’altre món 
quan tots els equips de 
la Liga Femenina 1 tenen 
recolzament institucional, 
“bastant per sobre del que 
mai hem rebut nosaltres”. 
Per ara té el compromís de 
totes les administracions 
menys d’una. 

P e l  q u e  f a  a 
l’ajuntament de Sant 
Adrià, el club té molt 
bona relació, tant amb el 

partit al govern com amb 
la resta de l’oposició. Els 
problemes dels poliespor-
tius municipals els han 
tocat de ple. “L’única 
instal·lació que compleix 
els requisits que exigeix 
la federació per jugar a 
la Liga Femenina 1 és el 
Marina Besòs, que surt 
d’un problema molt greu. 
Anem amb una mica de 
retard però l’ajuntament 
s’ha compromés que 
estarà tot a punt el 4 
d’octubre, el primer partit 
de la lliga a casa”, explica 
el president. 

El pregó és un reco-
neixement il·lusionant pel 
club. “Sobretot per les qua-
tre persones que hem es-
tat des de l’inici, l’Eduardo, 
el José Luis Extremera, la 
Claudia Aragón i jo, que 
som veïns de Sant Adrià 
de tota la vida. Crec que el 
que vam aconseguir el 23 
d’abril s’ho mereixia. Pen-
so que premia tota la feina 
que hem fet tots aquests 
anys. No ho oblidarem mai. 
A més, jo soc molt de Sant 
Adrià, de les persones que 
ho diuen amb orgull”. El 
pregó el llegiran les capi-
tanes, Cristina Hurtado i 
Helena López, però estarà 
present tot l’equip de l’any 
passat.    

Si li preguntem pel 
futur, Pepe Aneas contes-
ta: “Si mantenim aquesta 
estructura de club, tenim 
llicència per sommiar”.

MS

Pregoner de la Festa Major 2017. Entrevista a Pepe Aneas, president del Club Bàsquet Femení Sant Adrià 
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«La música a Catalunya està controlada per la política»
Entrevista a Marcos Franz, que actuará a la Plaça de la Vila a las 22.30 horas.

Pregunta. Algunes 
persones pensen que has 
publicat el teu primer disc, 
“Start”, gràcies al teu èxit 
com a actor, sobretot a la 
sèrie “Merlí”. Què va sor-
gir primer, la teva faceta 
d’actor o de músic?

Respuesta. La de mú-
sic. Vaig començar a tocar 
el piano als 5 anys i als 
15 em va sorgir la passió 
per la música rock.  

P. Parlem de ser mú-
sic per què no ets només 
un cantant que canta les 
cançons que una disco-
gràfica li dona sinó que 
has escrit tots els temes 
del disc. Què diuen les te-
ves lletres de tu mateix?

R. Em considero una 
persona molt impulsiva 
i passional, això fa que 
hagi passat per moltes 
fases. Penso que el disc 
està construit per mo-
ments de la meva vida, 
on podem trobar amor, 
sentiment reivindicatiu, 
soledat, preguntes sobre 
qui som, desig de retro-
bar-me amb el meu nen 
interior, conspiracions. 

P. Has tingut control 
absolut en la producció 
del disc o com a album 
debut has hagut de lluitar 
una mica per conservar 
les teves idees? 

R. Vaig voler produir 
aquest àlbum amb Abel 
Jazz, un productor ge-
nial. Em coneix molt bé 
i sap extreu-re tot el suc 
màxim d’allò que tinc al 
cap. En poques paraules, 

m’ajuda a projectar més. 
És un professional del 
que he après moltissim 
i hem tingut una relació 
molt sana, on ell sempre 
m’ha donat a mi el dret 
de decisió final. 

P. És inevitable a la 
música, com en qualsevol 
disciplina artística, estar 
influït per altres artistes.Es 
pot veure quelcom d’altres 
grups o cantants d’aquí o 
de fora a la teva música? 

R. Suposo que és in-
evitable sonar armònica-
ment similar als Beatles.

P. El disc se’n diu 
“Start”, començament. 
Esperes que sigui el prin-
cipi d’una llarga carrera a 
la música o ara estas més 
centrat a la teva carrera 
com a actor?

R. Ara per ara he 
hagut de descansar una 
mica per rodar l’última 
temporada de Merlí, però 
un cop arribi setembre 
voldré crear alguna cosa 
nova. Necessito temps 
per pensar, esperar i sa-
ber què vull fer. 

P. Portes uns quants 
mesos presentant el disc 
per tota Catalunya. Com 
ha acollit el públic els 
teus directes?

R. Força bé, tot i que 
la gent té molts preju-
dicis per ser una figura 
televisiva. Jo segueixo 
considerant-me compo-
sitor pop.

P. He llegit en alguna 
entrevista que penses 
que al panorama musical 

català li cal un revulsiu. 
Què li manca a la música 
del nostre país i què pen-
ses que pots aportar?

R. Menys política. La 
música a Catalunya està 
controlada per la política. 
Tinc ganes de veure un 
panorama musical autèn-
tic, estic fart d’artistes 
sense personalitat que 
només fan que fer publi-
citat de la independència. 
Catalunya ja sap que no 
penso així, i per això no 
volen agafar-me a cap 
festival. No interesso.

P. I de projectes com 
a actor, què ens pots 
avançar?

R. Caurà alguna sèrie 
nova a HBO. Encara no 
puc dir res!

P. Et molesta que la 
gent et digui Gerard pel 
carrer pel teu paper a 
“Merlí” o la sèrie t’ha 
donat tant que no pots 
renegar del personatge?

R. La gent no sap dife-
renciar realitat de ficció. Es-
tic fart del fenòmen fan. 

P. Què poden esperar 
els adrianencs/ques del 
teu concert?

R. Si veig algú gra-
bant-me tot el concert em 
cabrejaré.

P. Què li diries a la 
gent perquè anés a veure 
el teu concert?

R. No vull animar ni 
forçar a ningú a que vin-
gui. M’és igual si hi han 5 
o 400 persones. Jo penso 
transmetre tota la meva 
energia. 

MF

ALBERT MARCOS
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Local Social: Ateneu Adrianenc
C. Andreu Vidal, 7. Sant Adrià de Besós (08930)

 
La Penya Espanyolista felicita 

a tots els adrianencs 
i en especial als seus socis.

BONA FESTA
MAJOR 2017!

Bona Festa Major 17!

E
l proper 8 de setembre es durà a terme una nova edició de la 
Ruta Cultural adrianenca, una activitat que ja es va dur a terme 
la passada edició de la Festa Major i que el passat 20 de maig va 
esgotar les 30 places disponibles. Aquesta ruta fa un recorregut 
durant una hora i mitja per diversos punts cabdals del patrimoni 
arquitectònic de la ciutat, amb el valor afegit que durant el reco-
rregut es fan accions teatrals que il·lustren el que s’explica durant 
la ruta. A tal efecte, es compta amb la col·laboraicó dels voluntaris 

del grup Història Viva, que posen en escena passatges de la història de la ciutat 
lligats als espais que es visiten.
Els punts on s’aturarà la ruta seran l’antic Ajuntament de la República, conegut 
també com a antic Casal de la Dona, a la Plaça de l’Esglèsia, 13. Punt de trobada 
a les 18’45h per iniciar des d’allí la Ruta a les 19h. Es viurà l’arribada de la 2ona 
República a la vila l’any 1931, així com la desaparició del municipi sobre els planells 
entre 1929 i 1932; Can Rigalt o Sant Adrià a l’època de la Guerra del Francès: 
la crema dels arxius municipals per part de les tropes napoleòniques l’any 1813; 
edifici Polydor, el racionalisme arquitectònic de 1930 en un edifici multiusos: fàbrica 
de discos, escoles racionalistes i nacionalcatòliques, seu de la CNT i de Falange, 
ajuntament franquista, escola pública de la transició i actual centre cultural; Pont 
dels Passadors: les bessossades, des de 1135 a 1962. La identitat a partir de la 
necessitat: els passadors; Arc de Sant Adrià: les guerres carlines i llurs resultats: 
les Bullangues de 1835; Museu d’història de la immigració de Catalunya (MhiC): les 
migracions a Sant Adrià: el Sevillano. Les dècades de 1950 i 1960: de l’autarquía 
al desarrollismo. La Ruta és gratuïta, i té un màxim d’assistents de 30 persones. 
Començarà a l’antic Casal de Cultura, a la plaça de l’Església. Qui estigui interessat 
ha de fer la reserva prèvia en el blog rutesculturasab.wordpress.com 

Nova edició de les 
Rutes Culturals 

La cultura urbana 
toma las calles

E
l Generador vuelve a organizar una jornada de danza y cultura 
urbana durante la Fiesta Mayor. La séptima edición se llevará a 
cabo el jueves, 8 de septiembre, a partir de las 22 horas en la plaça 
Guillermo Vidaña. El maestro de ceremonias, Djammal, será el 
encargado de dar paso a cada una de las apuestas escénicas que 
llenarán el espacio frente a la Biblioteca Municipal Sant Adrià de 
acrobacias, hip hop y mucho baile. Todo gracias a las actuaciones 
de la Compañía Legacy Company, que presentará “Insight”, espec-

táculo con Pablo Mandaras y Mureli Simon que pretende llevar a los espectadores 
a un terreno sin descubrir, más allá de nuestra consciencia; la compañía Jokerz, 
la ganadora del primer premio del Concurso Hop Sant Andreu 2016, nos traerá 
“A risas”, una crítica reflexiva de los papeles que interpretamos en la sociedad, 
jugando con el miera, la ira, el amor, la cordura y la locura; la joven compañía Mu-
sique creada por el bailarín Kanga Valls, uno de los más reconocidos de la danza 
hip hop, mostrará su espectáculo “Puppets”, obra de los alumnos de la escuela 
Musique de Sant Adrià; Lukatiks Crew y Actitud Salvaje, dos de las bandas rivales 
más emblemáticas del breakdance de Barcelona, se enfrentarán en una batalla de 
exhibición que promete ser muy espectacular; y, por último, Marta Cortés y Gisela 
Roset presentarán “La secuencia de Hubble”, inspirada en la galaxia espiral, un 
juego entre las estrellas y su movimiento para descubir cómo nuestros cuerpos 
pueden unirse entre ellos.    
Además, El Generador organiza el octavo Campeonato de España de Beatbox 
que se llevará a cabo el 23 de septiembre en el marco del Festival Hop. La plaza 
Guillermo Vidaña será la ubicación de uno de los espectáculos más atractivos del 
arte callejero, la batalla entre los beatboxers, los creadores de música con un único 
instrumento: su voz. Los actos comenzarán a las 11 h. con talleres de beatbox, y 
ya por la tarde dará inicio la competición.   



7
Àrea Besòs 
Especial Festa Major 2017
Del 7 al 11de setembre

«La rumba no només és positivitat, hi ha molt 
de drama i melancolia»

Entrevista a Víctor del Río, membre del grup de rumba La Málaga, que actuará a la Plaça de la Vila a las 22 horas.

Pregunta. Expliqueu-
me per què el nom de La 
Màlaga, qui forma el grup 
i quan vau començar en 
això de la música?

Respuesta. El nom 
de La Màlaga ve en re-
ferència a l’antic nom 
de l’actual plaça Bonet i 
Moixí del barri de Sants, 
que encara avui dia és 
anomenada popularment 
com la plaça Màlaga. Allà 
és on ens ajuntàvem a 
tocar de forma amateur 
ara fa 10 anys i és allà on 
vam començar a assajar 
amb regularitat en un cau 
dels escoltes catalans 
que molt amablement 
ens cedien a canvi d’un 
concert benèfic a l’any. 
El grup el vam formar en 
Rumberto, en Sergi Mao, 
en Uatxutu, en Ferran i 
jo (en Víctor). Després 
de tres anys fent música 
a festes, carrers i places 
vam decidir-nos a assumir 
el rol de músics profes-
sionals.  

P. Teniu publicats dos 
álbums, “Mañana sol” 
i “Rumkila”, i el tercer, 
“7.0” ja s’annuncia al 
vostre web, però quan el 
podrem gaudir?

R. 7.0. ja té el seu pri-
mer single “Seguiremos” 
editat i publicat per Sant 
Gaudenci Records amb 
videoclip inclòs. La resta 
del disc s’està produint 
encara i no tenim data 
definitiva però la intenció 
és publicar-lo abans que 
acabi l’any. 

P. Els dos primers dis-
cos estan al vostre web, 
www.lamalagarumba.
com, en descàrrega gra-
tuïta. És important arribar 
el públic encara que sigui 
sense guanyar diners amb 
la venda de discos? 

R. La indústria del 
disc fa anys que és morta. 
Fins i tot aquells artistes 
consagrats o aquells que 
han aconseguit un gran 
nombre de seguidors a 

nivell internacional no po-
den fer negoci només amb 
discos. Nosaltres ara per 
ara no ens convé tan sols 
vendre el nostre material, 
que també el venem, sinó 
que ens estimem més 
donar-lo a conèixer online 
i vendre’l físicament als 
concerts. Per tant no no-
més és important arribar 
al públic com sigui, sinó 
que ara per ara, és l’única 
manera que se’ns acudeix 
per a difondre el nostre 
material.

P. Com veieu de salut 
la rumba catalana? 

R. Francament? Ma-
lament...jajajaja Anem 
a veure, tot té pujades i 
baixades, ara estem de 
bajón però qui sap si 
en un futur l’estil torna 
a triomfar com en anys 
passats.

P. Quina diferència 
respecte la resta de grups 
penseu que aporta La Má-
laga en el moment actual 
de la rumba catalana?

R. Jo crec que ens 
diferenciem sobretot en 
una marcada forma de 
compondre i de voler 
generar noves cançons 
dins d’un gènere on es 
versiona molt i es repe-
teix molt el de sempre. La 
Màlaga sempre ha lluitat 
per defensar les seves 
cançons amb lletres molt 
eclèctiques que van des 
de l’alegria de la festa 
i la rumba al drama de 
la prostitució o la pre-
só. Històries fictícies i 
d’altres més reals que 
portem a l’estudi i que 
després es veuen reflec-
tides amb un estil que 
no només es tanca en la 
Rumba Catalana clàssica 
sinó que mirem de portar-
lo a altres ritmes i estils 
com el chacha, la salsa, 
la cúmbia o el pop.

P. Penseu que en 
el moment actual, amb 
tants problemes econò-
mics, polítics, etc. etc. és 

més necessària que mai 
la rumba per la positivitat 
que transmet?

R. La Rumba, la mú-
sica, el teatre, el circ, el 
cinema, la literatura, l’art 
i la cultura en general. I 
oju, la rumba no només 
és positivitat, hi ha molt 
drama i molta melancolia 
també.

P. Com va ser el mo-
ment de conèixer el Pe-
ret? Suposo que un somni 
fet realitat ja que és el 
gran mestre de la rumba 
catalana.

R. Va ser un moment 
molt maco i alliçonador. 
Maco perquè es va obrir 
com si fos una enciclopè-
dia del segle XX i tenint 
el gust i l’oportunitat de 
dinar amb ell vam escoltar 
un munt d’històries i anèc-
dotes que mai oblidarem 
i alliçonador perquè ens 
va donar tota una lliçó de 
professionalitat i talent. 

P. Què pot esperar 
el públic adrianenc del 
vostre concert del 9 de 
setembre a la plaça de 
la Vila? 

R. Un espectacle bas-
tant canyero, la veritat. 
Sabem com és l’escenari 
i coneixem la gent d’allà 
perquè ja hi vam actuar fa 
un parell d’anys i la nostra 
intenció és que no només 
ballin, sinó que també es 
quedin bocabadats.

LA MÁLAGA
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«Amb l’espectacle “Frank Sinatra 100 anys” he 
après a cantar de nou»

Entrevista a Bruno Oro, cantant i actor de l’espectacle “Frank Sinatra 100 anys”, que es durà a terme a la Plaça de la Vila, a les 23 hores

Pregunta. Tot i tenir 
tres discos publicats, la 
majoria de gent encara et 
recorda per l’Artur Mas i 
l’Ángel Acebes del Po-
lònia. Costa molt deixar 
enrere personatges tan 
populars?   

Resposta. Al principi 
costa perquè la gent te 
molt present la televisió 
però quan ho deixes de 
seguida passa de moda. 
La gent oblida fàcil i més 
a la televisió.

P. Quan i com vas 
començar al món de la 
música? 

R. Vaig començar a 
tocar amb 14 anys i em 
va donar classes de piano 
i de composició el Mestre 
Maurici Villavechia. Des 
d’aleshores que sempre 
m’ha agradat compondre 
cançons i alternar-ho amb 
la meva pràctica com a 
instrumentista.

P. Crec que tens una 
relació molt especial amb 
el teu piano, no? Una que 
no agrada gaire els teus 
veïns.

R. Tinc una relació 
molt especial amb el meu 
piano sobretot des de 
que va entrar amb grua 
per la terrassa i sí que 
agrada als meus veïns, 

curiosament. Tinc uns 
veïns fantàstics, són me-
lòmans i els agrada molt 
la música. A més a més, 
un petit detall és que no 
estic començant, que lla-
vors sí que és molest.

P. Què vas pensar 
quan et van proposar ser 
la veu de l’espectacle 
“Sinatra 100 anys”?

R. Vaig pensar que 
era molt difícil, era un rep-
te molt complicat però ho 
havia d’intentar. Sinatra 
és una figura venerada 
com a cantant i segur 
que n’aprendria molt. Ha 
acabat passant, he après 
a cantar de nou.

P. A l’hora de prepa-
rar l’espectacle, quina 
cançó del repertori vas 
agafar amb més respec-
te? Quina et feia més 
il·lusió interpretar? 

R. Potser “My way” 
és una de les cançons 
que em feia més respec-
te, perquè te una versió 
tan súper coneguda que 
les comparacions són 
inevitables. Em fa molta 
il·lusió interpretar “New 
York” o “I’ve got you 
under my skin”.

P. Quan puges a 
l ’escenar i ,  i n tentes 
transformar-te en Frank 

Sinatra o portes la seva 
música al teu terreny?

R. No, porto la seva 
música al meu terreny. Al 
cap i a la fi les cançons 
que interpretava Sinatra 

no les componia ell, són 
cançons estàndards de la 
música popular nord-ame-
ricana i que les han canta-
des milers d’intèrprets.

P. Comparteixen amb 
Frank Sinatra les arrels 
italianes. Què més pen-
ses que tens en comú 
amb La Veu?

R. Crec que tinc amb 
comú amb La Veu que sóc 
actor i director. Li donava 
moltes taules a l’escenari 
i era molt canalla a la seva 
manera d’interpretar. El 
fraseig era molt d’actor i 
no tan de cantant a l’ús. 
Això és una cosa que 
tenim en comú.

P. Com actor t’hem 
vist recentment a la sèrie 
“La pelu” de TVE. Quins 
projectes més tens a 
l’horitzó?

R. Tinc projectes, ara 
trec un disc a mitjans 
d’octubre. Un disc amb 

tot de composicions me-
ves en anglès, d’estil molt 
pop. A nivell de teatre 
també hi ha algun projec-
te sobre la taula però més 
llunyà. També em podreu 
veure a un capítol de la 
sèrie de TVE “El Ministe-
rio del Tiempo”.

P. Costa actuar en 
una plaça durant una Fes-
ta Major? Ho dic perquè 
potser has d’esforçar-te 
més per captar l’atenció 
de tothom.   

R. Potser sí que costa 
més perquè hi ha més 
dispersió, ja sigui en una 
Festa Major o en un Fes-
tival. A mi m’agrada més 
actuar en teatres o sales 
interiors perquè sigui més 
concentrat.

P. Què poden esperar 
els adrianencs/ques de 
l’espectacle que es podrà 
veure l’11 de setembre a 
la plaça de la Vila?

R. Un gran especta-
cle! La Dream Big Band 
sona que trona, que 
diuen. Són dels millors 
músics del país. És un 
espectacle que ja ha girat 
durant dos anys, el tenim 
molt apamat i es podrà 
veure un espectacle en 
tots els sentits.

P. Què li diries a la 
gent perquè l’anés a 
veure i no es quedés a 
casa?

R. Li diria que s’ho 
passaran molt bé, que és 
un espectacle per tots els 
públics perquè és música 
universal, música que 
entra a la primera i que 
xalaran.

BONA FESTA MAJOR 2017  

unescosantadria.wordpress.com



Desitja a tot Sant Adrià
una Bona Festa Major 2017
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Us desitja Bona Festa Major!
Maragall, 18 - 08930 Sant Adrià de Besòs 

Tel. 93 462 18 56

www.penyabarcelonistasantadria.com

PLAÇA MACIÀ, 6-9 - SANT ADRIÀ DE BESÒS - 08930
TEL. 93 462 62 07 

    BOCADILLERIA       CERVECERIA
      CREPPERIA          PIZZERIA

Bona 

Festa Major 17!

J
a fa temps la nostra Agrupació es va proposar recuperar imatges 
antigues del nostre poble. Des de fa uns anys durant els dies de 
la Festa Major hem fet l’exposició d’aquestes fotografies, fruit de 
la recerca iniciada temps abans i que han obtingut un gran èxit 
de visitants.
Enguany presentem la dinovena edició i novament hem tornat a 
conseguir un bon nombre d’imatges inèdites referides a la vida de 
la nostra ciutat. Aquesta exposició que visitareu està composada 

per una gran varietat de temes que esperem que us plaurà de poder veure.
Volem remarcar que aquesta exposició no hagués estat possible sense la 
col·laboració inestimable de l’Arxiu Municipal i de les persones que al seu dia van 
cedir aquestes imatges. A tots ells els hi agraïm molt sincerament el seu altruis-
me. Aquestes persones són: C. Paz, L. Haro, Ll. Serret, M. Tuneu, A. Martínez, E. 
Avedillo, C. Micheli, E. Plans, Ll. Salvador, C. Rocabayera, M. Poch, J. Llandrich, 
V. Ayoro, M. Coderch, S. Gol, E. Olivella
La inauguració de l’exposició es durà a terme el proper dijous, 7 de setembre, a les 
20 hores a la seu de l’Agrupació (c. Dr. Barraquer, 6, baixos). La mostra es podrà 
visitar fins el 21 de setembre de dilluns a dijous de 19 a 21 hores.
Si disposeu de fotografies o negatius antics de Sant Adrià, us preguem ens els feu 
arribar a la nostra Agrupació. Farem ampliacions similars a aquestes que veureu, 
us les retornarem el més aviat possible i seran exposades durant la Festa Major 
de l’any vinent.

Arriba la dinovena exposició de fotografies de 
Sant Adrià antic a l’Agrupació

Sant Adrià a finals del segle XIX.
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D
esprés de l’èxit obtingut en altres edicions, torna la Ruta 
Tapa, que se celebrarà en el marc de la Festa Major 
d’enguany. Del 7 a l’11 de setembre, els bars i restaurants 
de Sant Adrià Nord (del nucli antic a l’autopista) i de Sant 
Joan Baptista oferiran noves i saboroses tapes.
Els consumidors i consumidores podran participar en un 
concurs i tindran la possibilitat de guanyar un dels tres 
premis que s’ofereixen. Només caldrà portar la butlleta 

de la Ruta i, un cop feta la consumició, demanar al bar o restaurant que 
hi posi el segell corresponent. Per participar-hi, s’hauran d’aconseguir dels 
establiments participants, els segells mínims establerts: caldran els segells 
de 3 establiments de Sant Adrià Nord i de 2 de Sant Joan Baptista. Des-
prés s’haurà de deixar la butlleta en una de les urnes instal·lades als bars i 
restaurants de la Ruta. 
D’altra banda, els consumidors també valoraran, a la mateixa butlleta, les 
tres tapes més bones. Les tres tapes guanyadores rebran un premi de reco-
neixement.
A la butlleta tindreu també la informació dels bars i restaurants participants 
amb una foto de l’establiment, el nom de la tapa que han elaborat i l’horari per 
tastar-la. La butlleta la podreu trobar als establiments de la Ruta, a l’Oficina 
d’Atenció al Ciutadà de l’Ajuntament (OAC) i a les instal·lacions municipals.

Tercera edició de la Ruta Tapa de Sant Adrià
Hi participaran bars i restaurants de Sant Adrià Nord i Sant Joan Baptista

¡Horario especial de Fiesta Mayor! 

¡Del 8 al 10 de septiembre, de 10 a 24 h! 

¡Puedes confiarnos tu mascota!

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m
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L
’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs posarà 
en marxa per a la Festa Major que se ce-
lebrarà el proper mes de setembre la cam-
panya informativa i de sensibilització “No 
és no, per unes festes lliures d’agressions 
masclistes”. La campanya consisteix en 
l’edició d’un ampli ventall de material gràfic 
(cartells, xapes, postals, etc.) que insta 

a la responsabilitat de tots i totes perquè la Festa Major 
no s’aprofiti per dur a terme actituds ofensives vers les 
dones.
Aquesta actuació, impulsada per la Regidoria de Polítiques 
d’Igualtat amb la col·laboració del Consell Municipal de les 
Dones, continuarà un cop acabada la Festa, ja que l’objectiu 
és prevenir les agressions masclistes als diferents espais 
d’oci i esdeveniments de la ciutat.
Aquesta és una de les actuacions del Protocol contra les 
agressions sexistes a les festes majors i esdeveniments 
festius que l’Ajuntament està elaborant amb el suport de 
la Diputació de Barcelona i la participació del Consell Mu-
nicipal de les Dones. 

Campanya “No és no, per unes festes lliures 
d’agressions masclistes”

ROCÍO HUERTAS

Us esperem a la caseta de Festa 
Major del PSC a la Rambleta amb 

el millor ambient, música, 
entrepans i begudes!

Us desitgem bona 
Festa Major 2017!






